
OK Vendelboerne 
Referat af bestyrelsesmøde nr. 2, 2014 

Klublokalet Højene Skole, tirsdag d. 11. marts kl. 16.30 

Afbud. Kjeld Arildsen.  

Lene Bank fra bladgruppen deltager 

 

1. Referat fra sidste møde godkendt 

 

2. Siden sidst: 

 Alle arbejder koncentreret frem mod Nordjysk 2-dages…  

Ole og Ellen var til DOF repræsentantskabsmøde i Brøndby, bl.a. foredrag om 

klubudvikling, Der blev i øvrigt fremført forslag om, at alle åbne løb med mere end 

200 løbere, skulle for det antal løbere der var over 200 betale den høje afgift til DOF, 

således at der vil blive flere klubber (løb) til at bære den høje afgift, som derved kan 

reduceres. Forslaget blev vedtaget ved afstemning. 

3. Økonomi: 

Kontingentbetaling er udsendt, p.t. har 9 medlemmer meldt sig ud. Status er 114 

medlemmer. Heraf 15 < 25 år 

4. Nordjysk 2 dages: 

 Status er 1600 tilmeldt, samt 800 til fortræning 

 Stævnekontor: afbud fra Gro Glans, Peter Arildsen træder til i stedet 

 Afslutningsmiddag i Vidstrup: 57 voksne og 4 børn er tilmeldt 

Præmier til de yngste klasser: Mogens laver gavekort á 20,- kr. – kan bruges i kiosken. 

Desuden smågaver fra Harald Nyborg samt fra den tyrkiske basar (indkøbt af Ellen) 

I alt 254 er tilmeldt i disse klasser 

Arrangementet kører på skinner 

Eftersnak planlægges til når formanden er hjemme fra Norge, dato følger. 

5. Klubudvikling 

# Klubfolder: Teksten er færdigredigeret. Ligger hos Kjeld, skal gøres klar til 

hjemmesiden således at link fungerer. 

# Per foreslår QR poster ~DOF koncept. F. eks. som oplevet i Kungälv under klubtur 

for år tilbage (fotoorientering) Anne Marie Camillus i DOF kunne være behjælpelig 

hermed 

 tages op til næste møde 

# Klubben har 40 års jubilæum næste år, Peter Arildsen spørges om han vil være 

tovholder for markering heraf 

# Karin Wæhrens har foreslået opfølgningsløb i Frederikshavn efter Arena Nord 

event. God ide. Mogens spørger hende, om hun har lyst til at være tovholder herfor. 

 

6. Kommende aktiviteter: 

# Påskeløbet – kun 5 tilmeldt overnatning, flere er tilmeldt løbet men overnatter andre 

steder. Ellen regner med at kunne få afmeldt forhåndsbooking uden udgift 

# Condes klubaften samt udendørs tekniktræning: afventer udspil fra Bent, nok lidt 

standby pga. sygdom. 

# Findvej - Peter Arildsen er tovholder. Hjælpere skal aftales. Start i Tornby 5/4. 

Opfølgningsløb er planlagt: 

12/4 Vandsted, 21/4 Tornby - Bent Skjoldborg laver Rundeløb samme sted. 3/5 

Lilleheden, 15/5 Skallerup Klit, 22/5 Nybæk Løkken 



# Sct. Hans løb 19/6 – Per og Jens laver mad i Tversted. Aage og Kirsten laver løb 

 Det forsøges at lave fællestur til Vestjysk 3-dages 27.-29. juni. Ellen søger logi på 

Holstebro Kaserne.  

Lene laver opslag om begge arrangementer – udsendes i ”allemail”, på hjemmesiden 

og i Vendeposten (net udgave!) 

# Natløb i Ålbæk 5. september > tages op næste møde 

#Kulturnat 2014 d. 4. juni, OK Vendelboerne deltager ikke i år 

#Forslag til klubtur – Gøteborg O-meeting 22.-24. august. Pert og Mogens undersøger 

nærmere 

 

7. Nyt om Ungdomsløbere:  

Per modtager ikke referater fra DOF. OBS om Peter Arildsen har fået info om 

konstituering, rettet kontaktinfo hos DOF 

 

8. Kortudvalg:  
Møde har været afholdt: Ole, Svend og Erik starter på Katsig. Ole færdiggør tegning i 

Klosterskoven og er i gang med Bøgsted. Finn er startet på Skolevangen, skal være 

klar til 40 års jubilæum, evt. med QR koder. Jan P vil gerne være behjælpelig med alt 

det IT-mæssige i forhold til korttegningen. Finn har bestilt COWI materiale. Skov til 

NJ2D 2016 tages op på NJ2D14 evalueringsmøde. Vi mangler nye korttegnere – der 

er p.t. 7 i klubben. Aage Thomsen har meldt fra. 

 

 

9. Skovudvalget: 

 % nyt 

 

10. Træningsudvalg: 

# Kåring af klubmestre 2013 i Vidstrup, krus som præmie – Ellen sørger for krus 

kommer derud. Mads Søborg/ Jeanette Bødker ungdom – Per Hauge/ Susanne Nielsen 

senior 

# Revidering af kriterier for klubmesterskab – under udarbejdelse… 

# PA har booket Holmegårdsskolen 2014/15 til gymnastik, torsdage kl. 18.30 – 19.30 

fra 25.09.14 – 27.03.15 

 

11. Presse/ PR: 

 # Foromtale af NJ2D i Nordjyske i sidste uge 

Afventer om TV2 nord dukker op på dagen, afhænger af nyhedsstrømmen i øvrigt. 

# Hjemmesiden er stillestående! Det aftales at referater fra bestyrelsesmøder lægges 

herpå. Der mangler generelt ”nyheder” på hjemmesiden. HBM snakker med Jan P, 

kan der laves link fra FB til hjemmesiden 

# Bladet; 4 vil gerne fortsat modtage Vendeposten i papirudgave. Der indkaldes til 

bladredaktionsmøde. Mette Reiche vil gerne hjælpe med opsætning. 

 

12: Mødeliste for kommende år: 

Udarbejdes når formanden er til stede 

 

13. Evt.  



# Invitation til møde om foreningers brug af Facebook d. 

25/3(Folkeoplysningsforbundet) Hanne og Ellen deltager 

# Næste møde 5. maj – Mogens bager – sted følger 

# Mødet slut kl. ? 

 

Referent Hanne Bak-Mikkelsen 

 

 

 

  

  


